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Protokół Nr XII.2015 

z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 października 2015 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 1410 

otworzył obrady XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Przemysław Mirosz, p. Edyta Woźniakowska, p. Jan Papis, p. Krzysztof Mościcki,  

p. Andrzej Piekuciński) i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta Sulejówek, jako punkt nr 17, 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającego uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy na lata 2014 – 2018, jako punkt nr 18. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Na salę wszedł radny p. Przemysław Mirosz. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Edyta Woźniakowska, p. Jan Papis, p. Krzysztof Mościcki,  

p. Andrzej Piekuciński. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 października 2015 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 października 2015 roku. 
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Porządek obrad XII sesji w dniu 29 października 2015 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2014/2015. 

6. Informacja Burmistrza Halinowa na temat poziomu zaawansowania inwestycji gminnych 

w pierwszym półroczu 2015 roku. 

7. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 

2014 przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa.  

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2015-2023 – Druk Nr 102. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 103. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym 

kościele w Okuniewie – Druk Nr 104. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy 

Halinów opłaty targowej, określenia wysokości tej opłaty oraz zarządzenia jej poboru  

w drodze inkasa – Druk Nr 105. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania skargi do 

rozpatrzenia według właściwości – Druk Nr 106. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Miasta Sulejówek – Druk Nr 107. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata  

2014-2018 – Druk Nr 108. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 września 

2015 roku. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 29 września 2015 roku do 

29 października 2015 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 23 umowy oraz 

23 zarządzenia. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 30.09.2015 r.: 

– spotkanie z Dyrekcją Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Mazowieckim, 

– spotkanie ze Starostą Mińskim, 

 02.10.2015 r.: 

– XX Konwent Wójtów i Burmistrzów Powiatu Mińskiego w Brzozówce, gm. Jakubów,  

– spotkanie z Panią Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku 

oraz z Dyrektorami Szkół z Gminy Halinów, 

– posiedzenie Rady Nadzorczej spółki EKO-INWESTYCJA,  

  06-07.10.2015 r. – XVI Kongres Gmin Wiejskich w Serocku, 

 10.10.2015 r. – spotkanie z okazji Dnia Seniora organizowane przez Koło Seniora  

w Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej,  

 12.10.2015 r. – spotkanie w sprawie spółki EKO-INWESTYCJA, 

 14.10.2015 r.: 

– spotkanie z Dyrektorem PKP S.A. Panem Grzegorzem Tomaszewskim, 

– zebranie zarządu miejsko-gminnego OSP,  

 16.10.2015 r. – obchody Dnia Edukacji Narodowej w Gminie Halinów, 

 17.10.2015 r.: 

–   konkurs „Struna” w Michałowie, 

–  gala finałowa konkursu „O Wawrzyn”–Najlepszy Strażak Ochotnik i Jednostka        

Ochotniczej Straży Pożarnej z subregionu siedlecko ostrołęckiego w Siedlcach, 

 – spotkanie z okazji Dnia Seniora organizowane przez Koło Seniora nr 15  

     w Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej, 

 27.10.2015 r. – oficjalne otwarcie Stacji Uzdatniania Wody w Wielgolesie 

Duchnowskim. 

Na salę weszli radni: p. Edyta Woźniakowska oraz p. Jan Papis. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych zostaną omówione w punkcie nr 6 – „Informacja Burmistrza Halinowa 

na temat poziomu zaawansowania inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 2015 roku”. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o: 

 wyborach do Sejmu RP i do Senatu RP, które odbyły się 25 października 2015 roku na 

terenie całego kraju. W Gminie Halinów liczba głosów do Sejmu RP, jakie otrzymały 

partie polityczne przedstawia się następująco: 

Lista nr 1 – KW Prawo i Sprawiedliwość:  2837 

Lista nr 2 – KW Platforma Obywatelska RP:  1304 

Lista nr 3 – KW Razem:  261 

Lista nr 4 – KW KORWiN:  416 
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Lista nr 5 – Komitet Wyborczy Polskie Stronnictwo Ludowe:  270 

Lista nr 6 – KKW Zjednoczona Lewica SLD+TR+PPS+UP+Zieloni:  238 

Lista nr 7 – KWW „Kukiz'15”:  693 

Lista nr 8 – KW Nowoczesna Ryszarda Petru:  646 

Lista nr 9 – KWW JOW Bezpartyjni:  20 

Lista nr 11 – KWW Ruch Społeczny RP:  15 

Lista nr 14 – KWW Grzegorza Brauna „Szczęść Boże!”:  17 

Szczegółowe dane zawarte są na stronie internetowej w Biuletynie Informacji Publicznej 

Halinowa. Głosowanie przebiegło sprawnie, bez zbędnych zakłóceń. Lokale wyborcze 

zostały otwarte zgodnie z przepisami. Karta głosowania do Sejmu RP była w formie 

broszury, w związku z czym liczenie kart, a następnie głosów zajęło członkom komisji 

dużo czasu. 

 obchodach Święta Niepodległości w dniu 11 listopada 2015 roku w Okuniewie: 

 godz. 1030 – rozpoczęcie, 

 godz. 1100 – msza święta wraz z przejściem na cmentarz parafialny. 

5. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań oświatowych  

w roku szkolnym 2014/2015 

 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 przedstawiła  

w formie prezentacji multimedialnej i omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki 

Społecznej p. Katarzyna Targońska. 

Radny p. Adam Rudnicki zadał pytanie dotyczące subwencji oświatowych przekazywanych 

uczniom – czy subwencje otrzymywane przez uczniów rosną wprost proporcjonalnie do kwoty 

subwencji otrzymywanych przez Gminę w danym roku? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska powiedziała, 

że „subwencja idzie za uczniem”, natomiast dane do subwencji są pobierane z poprzedniego 

roku szkolnego, czyli ze stanu na 30 września poprzedniego roku, subwencje zaś przechodzą na 

następny rok budżetowy. Następnie Kierownik REPS poinformowała, że subwencja 

przekazywana na dziecko zazwyczaj nieznacznie rośnie. 

Radna p. Anna Ludwiniak zauważyła, że liczba nauczycieli dyplomowanych  

i mianowanych wzrasta, co jest naturalne, gdyż wstępują na ścieżkę awansu, jednakże ma to 

swoje odzwierciedlenie w wynikach uczniów. Egzaminy klas szóstych oraz gimnazjalistów są 

tego najlepszym przykładem – wyniki na poziomie średniej bądź też powyżej średniej powiatu, 

województwa, czy kraju. Ponadto radna zapytała, ile dzieci na terenie całej gminy nie zostało 

przyjętych do przedszkoli w 2015 roku i jak to wygląda na przestrzeni ostatnich lat? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska 

poinformowała, że w roku bieżącym nie zostało przyjętych 38 dzieci, zaś w ubiegłym ok. 80. 

Radna p. Anna Ludwiniak zapytała, czym można tłumaczyć znaczne zwiększenie liczby 

wniosków o stypendia socjalne w tym roku? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformowała, że zależy to od sytuacji finansowej rodziców, w której się 

obecnie znaleźli. 
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Radny p. Jan Stankiewicz zapytał, jakie są kryteria przyznawania stypendiów socjalnych? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska powiedziała, 

że jednym z kryteriów przyznawania stypendiów socjalnych jest długotrwałe bezrobocie,  

a także kwota średniego miesięcznego dochodu, przypadająca na jednego członka rodziny.  

W przypadku przekroczenia tej kwoty, decyzja o przyznaniu stypendium jest odmowna. 

Rodzice uczniów składają wnioski do szkół, tam następuje wstępna kwalifikacja, w związku  

z czym do Urzędu trafiają wnioski, które spełniają kryteria przyznania stypendium. Natomiast 

rodzice uczniów mieszkających w Gminie Halinów, którzy nie uczęszczają do szkół na terenie 

gminy, składają wnioski bezpośrednio do Urzędu. Około listopada zbiera się komisja, która 

wydaje decyzje o przyznaniu stypendium. 

Radny p. Dawid Wojda zauważył, że kwota 4 900,00 zł przeznaczona na stypendia naukowe 

dla 11 najlepszych uczniów z Gminy Halinów jest zbyt niska. Radny zaproponował,  

by zwiększyć środki na stypendia naukowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedzi radnego p. Dawida Wojdy dodał, że powinna być to kwota równa, co najmniej 50% 

kwoty przeznaczanej na zabytki. Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o przygotowanie 

sprawozdania na temat kwestii awansów na nauczycieli mianowanych bądź też dyplomowanych 

oraz ich wpływu na wyniki szkół na przełomie 4 ostatnich lat. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego p. Piotr Wieczorek w celu porównania poinformował, że  

w Powiacie Mińskim, kwota przeznaczona na stypendia dla uczniów wynosi ok. 40 000,00 zł. 

W tym roku stypendium otrzymało 13 osób, kwota przypadająca na jednego ucznia to  

ok. 3 000,00 zł (miesięcznie ok. 300,00 zł). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński serdecznie 

podziękował dyrektorom szkół i nauczycielom za trud ich pracy oraz organowi prowadzącemu, 

którego uhonorowaniem ciężkiej pracy jest obiekt, w którym obecnie wszyscy się znajdują. 

Następnie Przewodniczący Rady podziękował również wszystkim tym, którzy przyczynili się do 

tego, by dzieci i młodzież z terenu gminy Halinów mogły uczyć się i rozwijać w zadbanych 

obiektach, zdobywać doświadczenie na wysokim poziomie oraz by ich rodzice mogli być 

pewni, że środków finansowych na te potrzeby nigdy nie zabraknie. 

6. Informacja Burmistrza Halinowa na temat poziomu zaawansowania 

inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 2015 roku 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował o: 

 budowie sieci wodociągowej w Cisiu, ul. Mostowa wraz z bocznymi ulicami 

(dokumentacja projektowa), kwota przeznaczona na zadanie – 30 000,00 zł, umowa 

podpisana (na 15 000,00 zł) na stworzenie 2 projektów, wykonawca p. Mirosław 

Lesiński; wykonanie projektów nie zostanie zrealizowane do końca bieżącego roku, 

ponieważ sieć wodociągowa przechodzi przez teren projektowanej autostrady,  

w związku z czym jest to kwestia do uzgodnienia z Dyrekcją Dróg Krajowych  

i Autostrad; 

 wykupie sieci wodociągowej od indywidualnych inwestorów, umowy podpisywane są 

na bieżąco, inwestorzy zastępczy realizują zadania, Gmina zwraca część kosztów 

ustalonych w umowie, środki przeznaczone na to zadanie – 250 000,00 zł; 
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 modernizacji ul. Ptasiej w Budziskach, zadanie zostało zrealizowane, Gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 50% kosztów kwalifikowanych z Urzędu 

Marszałkowskiego (budowa i modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych), 

wykonawca Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów, kwota 145 526,22 zł; 

 budowie wiat przystankowych przy ul. Głównej w Cisiu oraz przy Zespole Szkół  

w Halinowie, wykonawcą była firma SOPEL, łącznie ponad 8 500,00 zł; 

 pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego: „Budowa chodnika i zjazdów w ciągu drogi 

powiatowej nr 2205W oraz w ciągu drogi powiatowej 2202W w Halinowie na  

ul. Powstania Styczniowego na odcinku od skrzyżowania z ul. Kubusia Puchatka do 

skrzyżowania z ul. Mickiewicza”, zadanie jest obecnie w trakcie realizacji, wykonawca 

DOWBUD-C, wartość ok. 400 000,00 zł (50% finansowania przez Gminę Halinów); 

 modernizacji dróg gminnych – wykonanie nakładek asfaltowych na ulicach: Łąkowej  

w Hipolitowie (na odcinku od ulicy Warszawskiej do Hipolitowskiej) Zachodniej  

i Wschodniej w Halinowie, części ulicy Brzezińskiej w Nowym Koniku oraz wykonanie 

progów zwalniających na ulicy Polnej w Kazimierowie i w Długiej Kościelnej, 

wykonawca Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów, kwota 286 933,45 zł; 

 budowie I etapu chodnika w Długiej Szlacheckiej od ulicy Wyszyńskiego przez ulicę 

Kruczą w m. Budziska w kierunku Zagórza – wzdłuż ulicy Sarniej, na realizację tej 

inwestycji przeznaczone zostały środki z funduszów sołeckich w/w miejscowości, 

zadanie jest w trakcie realizacji, wykonawca ZUTH Stanisław Czerepiński, kwota 

238 799,38 zł; 

 budowie ul. Olszowej w Halinowie, wykonawca DOWBUD-C, koszt realizacji zadania 

336 548,41 zł, na ulicy powstał ciąg pieszo-jezdny z kostki brukowej;  

 budowie ul. Konopnickiej w Halinowie na odcinku od ul. Powstania Styczniowego do 

ul. Okuniewskiej, obecnie trwają prace nad realizacją zadania, wykonawca  

DOWBUD-C, kwota 467 277,00 zł, na ulicy wykonane zostanie odwodnienie oraz ciąg  

pieszo-jezdny z kostki brukowej, a także miejscami odcinki sieci kanalizacyjnej od sieci 

głównej do granic nieruchomości, tam gdzie wcześniej nie zostało to wykonane; 

 przebudowie ulicy Sienkiewicza (od Okuniewskiej do Piłsudskiego) i ulicy Prusa  

(od Sienkiewicza do Piłsudskiego) oraz bocznej ulicy od Mickiewicza w Halinowie, 

wykonawca ZUTH Stanisław Czerepiński, kwota 935 869,17 zł – zadanie w trakcie 

realizacji; 

 budowie ciągu pieszo-rowerowego od ulicy Okuniewskiej w Halinowie do stacji PKP  

w Cisiu (dokumentacja projektowa), zadanie zrealizuje firma ARCH-BUD, część ustaleń 

została przeniesiona do projektu budowy autostrady, odcinek drogi od ulicy 

Okuniewskiej do przejazdu nad torami – chodnik oraz ciąg pieszo-jezdny zostanie 

wykonany przez Generalną Dyrekcję w ramach budowy autostrady;  

 modernizacji mostu na rzece Długiej w ciągu drogi gminnej Długa Kościelna-

Kazimierów-Mrowiska, wykonawca Zakład Robót Drogowo Mostowych Saboka Janusz 

z Mińska Mazowieckiego, koszt 113 584,51 zł; 

 przebudowie mostu na rzece Długiej w Cisiu (dokumentacja projektowa), zadanie 

realizuje firma Konstruktor, koszt 23 370,00 zł; 
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 poprawie połączenia komunikacyjnego Gminy Halinów z Miastem Sulejówek poprzez 

remont nawierzchni drogi gminnej – ulicy Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej, 

zadanie jest w trakcie realizacji, wykonawca FHU BRUK-BUD Piotr Skoczek,  

koszt 596 308,90 zł (50% dofinansowania z Urzędu Wojewódzkiego  

z tzw. „schetynówek”); 

 rozbudowie systemu monitoringu w Cisiu (zadanie z funduszu sołeckiego), realizowała 

firma DIPOL, kwota 3 955,61 zł; 

 budowie Gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie, wykonawca firma CETUS, 

kwota 6 880 000,00 zł; 

 projekcie kanalizacji sanitarnej na brakującym odcinku ulicy Stołecznej oraz ulicy 

Królewskiej w Józefinie (zadanie z funduszu sołeckiego), umowa na realizację zadania 

podpisana z firmą MASKO, koszt 24 600,00 zł; 

 budowie kanalizacji sanitarnej w Halinowie, Kazimierowie, Mrowiskach i Długiej 

Szlacheckiej (dokumentacja projektowa), wykonawcą zadania jest firma MASKO, 

kwota 130 995,00 zł;   

 budowie kanalizacji sanitarnej dla części miejscowości: Kazimierów, Grabina, Długa 

Kościelna i Długa Szlachecka (dokumentacja projektowa);  

 poprawie gospodarki ściekowej w Hipolitowie – budowa zbiornika podciśnieniowego, 

wykonawca p. Robert Ulanicki, koszt 410 791,00 zł oraz budowa monitoringu do sieci 

kanalizacji podciśnieniowej, wykonawca p. Robert Ulanicki, koszt 605 738,00 zł 

(dofinansowanie w wysokości 50% kosztów kwalifikowanych z RPO Województwa 

Mazowieckiego, koszt całości projektu to 3 157 953,53 zł – dofinansowanie kwoty 

1 567 576,77 zł); 

 budowie oświetlenia na terenie gminy Halinów, 9 zadań realizowanych przez  

p. Ryszarda Kieś oraz 2 zadania przez firmę EINSTALPROJEKT, koszt projektów 

187 830,84 zł, (Halinów ulice: Paderewskiego, Pułaskiego, Przygraniczna oraz 4 ulice 

boczne, Pogodna, Długa Kościelna ulice: Herberta, Szczęśliwa, Józefin ulice: Czumy, 

Wspólna, Grabina ul. Grabińska, Cisie ulice: Dworcowa, Młynarska, Środkowa, 

Lazurowa, Królewskie Brzeziny, Nowy Konik ul. Podgórna, Hipolitów – wew. droga od 

ul. Hipolitowskiej, Stary Konik – osiedle mieszkaniowe przy drodze krajowej nr 2, 

Wielgolas Brzeziński ulice: Szafirka, droga nr 28 wzdłuż torów, Bluszczowa, Królowej 

Jadwigi, Mieszka I, odcinek przy drodze krajowej nr 2, Brzeziny – wzdłuż drogi 

wojewódzkiej w stronę pętli autobusowej w okolicy szkoły, odcinek przy drodze 

krajowej nr 2, Długa Szlachecka ul. Leśna, Okuniew ul. Postępu); 

 dokonanym doświetleniu na terenie gminy – Desno, Józefin ul. Kalinowa, Hipolitów 

ulice: Jarzębinowa, Majowa, Grabina, Długa Kościelna ulice: Jaśminowa, Polna, 

Wielgolas Duchnowski przy drodze nr 111 i 141, wykonawca KAR-GOS, łączna kwota 

35 816,37 zł; Długa Kościelna na drodze odchodzącej od ul. Kochanowskiego, Halinów 

– droga odchodząca od ul. Zachodniej, wykonawca KAR-GOS, kwota 9 900,00 zł; 

 dotacji dla Zakładu Komunalnego w Halinowie na budowę Stacji Uzdatniania Wody  

w Wielgolesie Duchnowskim, wykonawca Interkis Aqua z Gdańska, kwota  

1 817 444,02 zł, dofinansowanie z PROW; 
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 zakupie i montażu placu zabaw wraz z zagospodarowaniem skweru w centrum 

Halinowa, zadanie podstawowe – firma MAR-KOP, kwota 151 638,09 zł, zabawki – 

firma Comes, kwota 105 892,27 zł, oświetlenie firma KAR-GOS, kwota 32 900,00 zł; 

 rozbudowie placu zabaw w Deśnie (zadanie sołeckie Desna i Krzewiny) oraz  

o utworzeniu placu zabaw wraz z zakupem wyposażenia w Mrowiskach; 

 modernizacji i przebudowie Domu Kultury w Halinowie – kulturowego przystanku na 

szlaku Wielkiego Gościńca Litewskiego, obecnie trwają prace nad realizacją tego 

zadania, wykonawca F.U.H. Jerzy Gajownik, koszt 843 226, 27 zł (dofinansowanie  

z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego do kwoty 375 000,00 zł); 

Nie było głosów w dyskusji. 

7. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych za rok 2014 przez radnych, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne  

w imieniu Burmistrza Halinowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił informacje 

podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2014 przez 

radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa: 

a) Wojewody Mazowieckiego, który po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych, nie 

stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach Burmistrza Halinowa p. Adama 

Ciszkowskiego oraz Przewodniczącego Rady p. Marcina Pietrusińskiego; 

b) zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2015 r., poz. 1515), przedstawił wyniki analizy oświadczeń majątkowych 

radnych złożonych za rok 2014, tj. radni złożyli oświadczenia w komplecie  

i w terminie, wyniki analizy oświadczeń – bez uwag, jedynie p. Bogdan Janczarek złożył 

oświadczenie majątkowe po ustawowym terminie;  

c) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczeń 

o stanie majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych: p. Katarzynę Goździewską, p. Annę Ludwiniak, p. Jana Papis, 

p. Dawida Wojda, p. Edytę Woźniakowską; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu Burmistrza 

Halinowa przedstawił informacje na temat następujących podmiotów dokonujących analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2014 przez kierowników jednostek organizacyjnych 

oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa: 

a) zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2015 r., poz. 1515), przedstawił wyniki analizy oświadczeń majątkowych 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne 

w imieniu Burmistrza Halinowa złożonych za rok 2014, tj. wszystkie oświadczenia 

majątkowe wpłynęły w terminie i w komplecie, wyniki analizy oświadczeń – bez uwag; 

b) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczeń 

o stanie majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez: 
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 pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie: p. Przemysława Cylwik,  

p. Krystynę Skwarek,  

 kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Halinów: p. Małgorzatę Szklarską; 

c) Urzędu Skarbowego w Otwocku, który po dokonaniu analizy oświadczeń o stanie 

majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniu majątkowym p. Marzeny 

Wiśniarskiej. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Dawid Wojda złożył formalny wniosek: o podniesienie kwoty przeznaczonej na 

stypendia naukowe oraz sportowe dla najlepszych uczniów w Gminie Halinów do wysokości 

20 000,00 zł rocznie, a także dotyczący sposobu wypłacania tych stypendiów – na wzór Powiatu 

Mińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił  

o uzupełnienie wniosku radnego p. Dawida Wojdy o przeznaczenie 20% docelowej kwoty na 

stypendia za osiągnięcia sportowe uczniów szkół z terenu gminy Halinów. 

Radny p. Dawid Wojda zgodził się rozszerzyć swój wniosek o propozycję Przewodniczącego. 

Ponadto radny w nawiązaniu do licznych inwestycji podejmowanych  

w Gminie Halinów (dotyczących głównie oświetlenia), zaproponował budowę własnej 

elektrowni (np. słonecznej, czy wiatrowej), w związku z czym poprosił o pomoc radnego 

powiatowego p. Ireneusza Piaseckiego, który na posiedzeniu komisji mógłby udzielić 

informacji, kto mógłby pomóc Gminie w takim przedsięwzięciu oraz gdzie należałoby się starać 

uzyskać dofinansowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił  

o przegłosowanie wniosku radnego p. Dawida Wojdy, a także udzielił głosu Burmistrzowi 

Halinowa p. Adamowi Ciszkowskiemu.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski powiedział, że wniosek radnego jest słuszny, 

ponieważ zwiększa się ilość dzieci na terenie gminy Halinów, w związku z czym byłoby dobrze, 

gdyby tych środków w puli było więcej. Ponadto Burmistrz w swojej wypowiedzi odniósł się 

także do części wniosku dotyczącej osiągnięć sportowych. Poinformował bowiem, iż idea jest 

dobra, jednakże konieczna będzie oddzielna uchwała w sprawie stypendiów sportowych. 

Następnie Burmistrz ustalił, że wniosek jest intencyjny, a projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie może powstać w najbliższym czasie. 

Głosowanie wniosku intencyjnego:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Wniosek został podjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Krzysztof Mościcki oraz p. Andrzej Piekuciński. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podziękował 

Burmistrzowi Halinowa za rozwiązania, jakie zostały zastosowane przy chodniku między Długą 

Szlachecką, a Budziskami. Poinformował o obawach mieszkańców wsi, które dotyczyły wody 

stojącej przy krawężniku. Podczas realizacji zadania wykonano drenaże pod chodnikiem przy 

rowach oraz kratki odpływowe do drenaży. Następnie Przewodniczący wyraził nadzieję,  
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że w największych skupiskach wody będzie ona sprawnie spływała i nie będzie to powodowało 

większych utrudnień dla kierowców oraz pieszych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że odcinek drogi łączący 

wymienione wsie niewątpliwie wymaga przebudowy. Po zakończeniu budowy chodnika,  

w zadaniach na kolejne lata Gmina przewiduje poprawę drogi poprzez nałożenie kawałkami 

nowego asfaltu w celu podwyższenia nawierzchni, by woda spływała do rowów 

odwodnieniowych, a nie na chodnik.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił Burmistrza 

Halinowa p. Adama Ciszkowskiego o wypowiedzenie się na temat spotkania  

z wiceprezydentem Warszawy oraz kierownictwem MPO w sprawie budowy składowiska 

odpadów na terenie gminy Zielonka w bezpośrednim sąsiedztwie z Gminą Halinów.   

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował o spotkaniu, które odbyło się  

w Urzędzie Gminy z Wiceprezydentem Warszawy p. Michałem Olszewskim oraz z Prezesem 

MPO, a także z delegowanymi przedstawicielami sołectw – Zagórza oraz Michałowa. Gminę 

Halinów reprezentował Burmistrz, Radę Miejską Przewodniczący Rady oraz Radny p. Jan 

Stankiewicz. Na spotkaniu każda ze stron przedstawiła swoje stanowisko. Następnie Burmistrz 

przypomniał, że ta inwestycja nie może powstać w tym miejscu, a stanowisko Gminy jest 

oczywiste, jasne i niezmienne. Gmina przedstawiła aspekty prawne, do których należą droga 

dojazdowa oraz decyzja środowiskowa, a także aspekty społeczne. Oddziaływanie ekologiczne, 

spadki cen działek, to skutki inwestycji, których m. in. boją się mieszkańcy całej Gminy. 

Natomiast Pan Prezydent przedstawił swoją wizję tego projektu. Po raz kolejny przekonywał,  

że Warszawa ma zamiar stworzyć składowisko odpadów po paleniskowych, które będą efektem 

spalania w spalarni na Targówku. Gmina Halinów nie usłyszała żadnych pozytywnych 

deklaracji. Ponadto Burmistrz powiedział, że przypuszcza, iż Warszawa ponownie będzie starała 

się uzyskać pozwolenie na budowę. Reasumując, spotkanie miało charakter wymiany stanowisk, 

jednakże nie przyniosło ono oczekiwanych dla Gminy efektów. Istnieje podejrzenie, że spór  

w najbliższym czasie będzie trwał nadal.  

Radny p. Jan Stankiewicz w uzupełnieniu dodał, że pomimo składanych przez Prezydenta 

Warszawy deklaracji w sprawie współpracy, uważa, że jest to jedynie „mydlenie oczu”. Ponadto 

radny powiedział, że MPO Warszawa złożyło wniosek do NSA o kasację wyroku wydanego 

przez sąd administracyjny I instancji, dopuszczającego Stowarzyszenie Zielony Wiąz, jako 

stronę w postępowaniu administracyjnym.  

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że na początku października Komisja  

ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu złożyła wniosek o nadanie biegu sprawie części 

chodnika (50 m) przy wejściu do Szkoły w Halinowie. Radna zapytała, kiedy sprawa będzie 

wyjaśniona? Czy będzie możliwość wykonania 50 m chodnika, który obecnie jest w stanie 

katastrofalnym. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz powiedział, że sprawa została przekazana 

do Starosty oraz do Zarządu Dróg Powiatowych (Gmina nie jest właścicielem tego odcinka 

drogi). Należy wykonać odwodnienie na odcinku od Szkoły do ulicy Mickiewicza poprzez 

wykonanie drenaży. Ponadto Zastępca Burmistrza poinformował, że wykonano dla ZDP 

podglądowy projekt, a także zaoferowano udział w kosztach tej inwestycji. Zastępca Burmistrza 

wyraził nadzieje, że w budżecie Powiatu znajdą się środki na realizację tego zadania.  
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Radna p. Anna Ludwiniak podziękowała za zajęcie się sprawą. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że należy wykonać cały 

chodnik, aczkolwiek w obecnej chwili najważniejszy jest odcinek od Szkoły do ulicy 

Mickiewicza łącznie z odwodnieniem. 

Radna p. Anna Ludwiniak powiedziała, że niezależnie od tego, czy zadanie będzie wykonane 

jeszcze w bieżącym roku, czy też na początku przyszłego, nauczyciele oraz dzieci będą bardzo 

zadowoleni i niezmiernie wdzięczni.  

Radny p. Adam Rudnicki zapytał, czy nie warto byłoby zastanowić się, jakie ewentualne 

korzyści mogłoby przynieść powstanie składowiska odpadów w sąsiedztwie z Michałowem? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że  

w tej sprawie nie ma negocjacji, a takie rozwiązanie oznaczałoby katastrofę dla całej Gminy. 

Katastrofę głównie pod względem rozwojowym – ludzie zaczęliby się wyprowadzać, spadłyby 

wartości działek. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi powiedział zdecydowane 

nie. Być może Gmina nie ma takich środków finansowych, prawników, zaplecza lobbingowego 

jak Warszawa, ale ma dużo chęci i sił, by przeciwstawić się tej inwestycji. Wspólnie  

z mieszkańcami będzie walczyć, by to składowisko nigdy nie powstało. Wyrok WSA 

dopuszczający Stowarzyszenie Zielony Wiąz, jako stronę w postępowaniu jest czymś 

niesamowitym. Skarga kasacyjna do tego wyroku, złożona przez władze Warszawy jest 

wyrazem nieustępliwej walki, a także brakiem zapowiadanej wcześniej współpracy.  

Radny p. Jan Stankiewicz powiedział, że gdyby Warszawa mogła bez żadnego problemu 

otrzymać pozwolenie na budowę, już dawno bylibyśmy sąsiadami składowiska odpadów. 

Ponadto radny poinformował, że w związku z jego działalnością w Stowarzyszeniu oraz 

uzyskaniem przez niego mandatu sołtysa wsi Michałów, mandatu radnego, zaufania, jakim 

obdarzyli go mieszkańcy Gminy, nie może on pozwolić na budowę tego śmietniska. Budowa 

składowiska byłaby równoznaczna z rezygnacją z pełnionych przez niego funkcji, ponieważ 

byłoby to niezgodne z obietnicami wobec mieszkańców. 

Radny p. Adam Rudnicki poinformował, że bardzo szanuje radnego p. Jana Stankiewicza za 

jego pracę i poświęcenie na rzecz obrony terenów przeciwko budowy wysypiska, jednakże 

swoją wcześniejszą wypowiedzią chciał jedynie zasugerować czarny scenariusz, który mógłby 

ewentualnie zaistnieć. Następnie radny powiedział, że prowadzona obecnie polityka powinna 

być nadal realizowana. 

Radny p. Dawid Wojda podziękował radnym powiatowym za pomoc w załatwieniu sprawy 

załatania dziur na ulicy Okuniewskiej w Halinowie.  

Radny p. Jan Papis poinformował, że dnia 27 października br. odbyło się oficjalne otwarcie 

Stacji Uzdatniania Wody w Wielgolesie Duchnowskim. Jest to historyczny dzień dla całej 

Gminy, bowiem od kilku lat kwestia tej inwestycji stała pod znakiem zapytania. Decyzja  

o budowie SUW-u została podjęta w poprzedniej kadencji. Dzięki tej inwestycji został zasilony 

istniejący system wodociągowy, który w tej części gminy był niezbędny. Jakość wody jest 

bardzo dobra. Radny w swojej wypowiedzi podziękował wszystkim radnym oraz sołtysom 

obecnym na otwarciu stacji. Podziękował także Burmistrzowi p. Adamowi Ciszkowskiemu, 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcinowi Pietrusińskiemu oraz radnym, 

którzy jednogłośnie podjęli decyzję w sprawie budowy SUW-u. Szczególne podziękowania 

radny skierował do Zastępcy Burmistrza p. Adama Sekmistrza oraz do Dyrektora Zakładu 

Komunalnego w Halinowie p. Małgorzaty Komudy-Ołowskiej za ich pełen profesjonalizm oraz 

stanowczość. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz również podziękował wszystkim za 

obecność na otwarciu SUW-u, podziękował sołtys Wielgolasu Duchnowskiego  

p. Władysławie Zawadka. Ponadto Zastępca Burmistrza zaprosił wszystkich chętnych do 

zwiedzenia stacji, zwłaszcza podczas dni wody, które co roku organizowane są przez Zakład 

Komunalny. Stacja jest bardzo ładna, nowoczesna oraz dobrze zagospodarowana. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego p. Piotr Wieczorek poprosił o zorganizowanie przez 

Burmistrza spotkania dla stowarzyszeń, organizacji pozarządowych, które bezpłatnie korzystają 

z obiektów sportowych w celu rozmowy na temat cen proponowanych za wynajem tych 

obiektów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że takie 

spotkanie z pewnością będzie zorganizowane. Zaproszona zostanie Komisja Oświaty oraz 

pozostali radni, a także osoby zainteresowane. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na uroczystej gali, która odbyła 

się 17 października 2015 roku w Siedlcach wyróżnieni zostali: Pan Andrzej Milczarek Prezes 

OSP w Okuniewie, Ochotnicza Straż Pożarna w Okuniewie, a całą galę „O, Wawrzyn!” dla 

Najlepszego Strażaka Ochotnika z subregionu siedlecko-ostrołęckiego uświetnił wspaniały 

występ orkiestry strażackiej z Okuniewa. Ponadto Burmistrz Halinowa w imieniu całego 

samorządu Gminy Halinów podziękował p. Andrzejowi Milczarek za jego działalność, a także 

działalność OSP z Okuniewa oraz pogratulował zasłużonego wyróżnienia. Następnie Burmistrz 

poprosił o zabranie głosu przez p. Andrzeja Milczarka oraz o oklaski dla wyróżnionego. 

Prezes OSP w Okuniewie p. Andrzej Milczarek podziękował za miłe słowa, powiedział 

również, że nie ma słów, które mogłyby wyrazić jego satysfakcję, jako strażaka – człowieka 

pokornego, człowieka szaleńca, biegnącego zawsze w stronę, z której inni uciekają. Prezes OSP 

w dalszej części swojej wypowiedzi podziękował Sekretarzowi Zarządu OSP  

w Okuniewie p. Krzysztofowi Mościckiemu za jego upór, a także konsekwencję działania 

Naczelnika-Wiceprezesa Zarządu OSP, która spowodowała, że jego nazwisko znalazło się liście 

wyróżnionych. Ponadto Prezes OSP powiedział, że po raz pierwszy w życiu spotkał się  

z ludźmi, którzy umieli połączyć pracę parlamentarzysty z szacunkiem dla innego człowieka, 

który świadczy swoim życiem, swoją sprawnością oraz umiejętnościami, bezpieczeństwo  

i spokojny tryb życia ludzi. Następnie p. Milczarek pochwalił się orkiestrą dętą OSP  

w Okuniewie, która w Siedlcach po raz kolejny pokazała się z jak najlepszej strony. Orkiestra 

swoim występem zdobyła sobie szerokie uznanie wśród wszystkich uczestników gali – m.in. 

sponsorów i posłów wspierających w różny sposób działania ochotniczych straż pożarnych,  

a tym samym pokazała kunszt. Na zakończenie swojej wypowiedzi Prezes OSP powtórnie 

podziękował Burmistrzowi Halinowa p. Adamowi Ciszkowskiemu, Zastępcy Burmistrza  

p. Adamowi Sekmistrzowi, Dyrektorowi GCK p. Dariuszowi Kowalczykowi, Sekretarzowi 

Halinowa p. Robertowi Grubek oraz wszystkim strażakom za trud ich pracy i bezinteresowne 

niesienie pomocy drugiemu człowiekowi.  

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka poinformowała, że problem 

rowu melioracyjnego w Wielgolesie został rozwiązany, w związku z czym serdecznie dziękuje 

radnemu powiatowemu p. Ireneuszowi Piaseckiemu oraz pozostałym radnym za pomoc  

w załatwieniu sprawy.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 
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Radny p. Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

Komisja nie odbyła posiedzeń w okresie 30.09-28.10.2015 r.  

Przewodniczący Komisji poinformował o odpowiedzi Mazowieckiej Izby Rolniczej, która 

wpłynęła za pośrednictwem Biura Rady, w sprawie odpisów z budżetu Gminy Halinów na rzecz 

MIR-u.  

Radna p. Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Komisja nie odbyła posiedzeń w okresie 30.09-28.10.2015 r. 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 08.10.2015 r. – omówienie proponowanych wysokości opłat za korzystanie  

z gminnych obiektów oświatowych; 

 28.10.2015 r. – opiniowanie wniosku w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej Św. Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym 

kościele w Okuniewie; wniosek został zaopiniowany negatywnie – z dokumentów 

przedstawionych Komisji wynika, że proboszcz prowadzi renowację kościoła od wielu 

lat tylko za pomocą środków pozyskiwanych z zewnątrz (tzn. z PROW, z Powiatu 

Mińskiego oraz z Gminy Halinów), nie podejmując inicjatywy zbiórki pieniędzy od 

mieszkańców parafii. 

Radny p. Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ 

 15.10.2015 r. – przeprowadzenie analizy skargi na działalność Burmistrza Halinowa. 

Radna p. Katarzyna Goździewska w imieniu radnego p. Krzysztofa Mościckiego 

Przewodniczącego KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW SPOŁECZNYCH, 

BEZPIECZEŃSWTA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 14.10.2015 r. – informacja w sprawie wykonania prac inwestycyjnych w Gminie 

Halinów w bieżącym roku dot. m.in kanalizacji, budowy gimnazjum w Halinowie, 

przedszkola w Okuniewie, modernizacji dróg i chodników; 

 20.10.2015 r. – monitorowanie funkcjonowania placówek oświatowych (dzieci, 

młodzieży i kadry pedagogicznej) pod kątem zagrożenia pożarowego i innych zagrożeń 

poczucia bezpieczeństwa, plany ewakuacyjne oraz propozycje bloku edukacyjnego  

w kwestii zdarzeń gwałtownych i nieprzewidywalnych we współpracy z PSP i Policją, 

realne możliwości wprowadzenia monitoringu w centrum Halinowa i Okuniewa. 

Radny p. Dawid Wojda w imieniu radnego p. Andrzeja Piekucińskiego Przewodniczącego 

KOMISJI BUDŻETOWEJ 

 28.10.2015 r. – opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję oraz wniosku  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej Św. Stanisława Kostki  

w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorsko-

restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie; wniosek został 

zaopiniowany negatywnie. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo w sprawie rozważenia możliwości kupienia przez Gminę Halinów działki 

położonej w m. Okuniew na cele służące mieszkańcom wsi i Gminy; 

 informacja Mazowieckiej Izby Rolniczej na temat odpisów od wpływów z podatku 

rolnego, odprowadzanych przez Gminę Halinów na rzecz MIR-u; 

 pismo sołectwa Okuniew w sprawie ustawienia pojemników na śmieci oraz tabliczek 

informujących o konieczności zachowania czystości i porządku przy stawie na terenie 

starego parku i ruin dworu Łubieńskich; 

 wnioski Komisji Bezpieczeństwa dotyczące: wykonania zatoki parkingowej na skarpie 

przy ulicy Szkolnej w Okuniewie, właściwego oznakowania bezpiecznego przejścia dla 

dzieci ze szkoły na boisko szkolne w Brzezinach, zainstalowania monitoringu na boisku 

szkolnym w Chobocie, zakupu własnego zasilania tzn. oświetlenia awaryjnego, 

aktualizacji instrukcji ewakuacyjnych dla szkół oraz przekazania dyrekcji szkół 

dokumentacji związanej z zagrożeniem ppoż.; 

 pismo sołectwa Okuniew skierowane do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

dotyczące modernizacji oraz zwiększenia bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej  

nr 637;  

 wniosek mieszkańców wsi Michałów o modernizację drogi gminnej oraz zainstalowanie 

lamp oświetleniowych przy drodze; 

 pismo p. Waldemara Nitki dotyczące wykonania utwardzenia dróg w ramach zadań 

współfinansowanych przez mieszkańców, 

 wniosek mieszkańców o nieodpłatne przejęcie przez Gminę Halinów działki położonej 

w Nowym Koniku, 

 zbiorowa uwaga mieszkańców Gminy Halinów do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego m. Długa Kościelna; 

 pismo p. Józefa Tyrcza w sprawie doprowadzenia wody miejskiej do ul. Czerskiej  

w Nowym Koniku, 

Na salę wszedł radny p. Andrzej Piekuciński. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki na początku swojej 

wypowiedzi odniósł się do poprzedniego punktu dotyczącego wniosku Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Stanisława Kostki w Okuniewie. Wiceprzewodniczący 

poinformował, że proboszcz parafii w Okuniewie od 10 lat (w okresie od maja do 

października/listopada) przeprowadza zbiórki pieniędzy mieszkańców na rzecz modernizacji 

zabytkowego kościoła. Na koniec każdego roku przedstawia sprawozdanie – ile pieniędzy 

zostało zebranych oraz na jakie cele zostały przeznaczone. Proboszcz pozyskuje również środki 

zewnętrzne m.in. z PROW, LGD Ziemi Mińskiej, Powiatu Mińskiego oraz Urzędu Gminy. 

Wykonano kapitalny remont kaplicy na cmentarzu parafialnym oraz budynku znajdującego się 

przy kościele (tzw. organistówka). Ponadto odbudowano dzwonnicę, wykonano generalny 

remont domu parafialnego, wymieniono dach i okna budynku kościoła, wykonano remont 

sufitu, odrestaurowano obraz znajdujący się w głównym ołtarzu. W bieżącym roku dokonano 

remontu zakrystii, a aktualnie odbudowywane są schody na chór. 
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Wiceprzewodniczący ma nadzieje, że wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie, ponieważ 

należy dbać o zabytkowy kościół, który w przyszłości będzie służył kolejnym pokoleniom.  

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu 

odbyła się dnia 28 października 2015 r., na której omawiane były tematy związane  

z przetargami oraz nadchodzącą zimą (ze zbliżającym się okresem zimowym). Odśnieżane drogi 

zostały podzielone na 4 kategorie. W pierwszej kolejności odśnieżane będą ulice, którymi 

autobusy dowożą dzieci do szkół.  Ponadto Wiceprzewodniczący poinformował, że wnioski do 

budżetu złożone do Rady Powiatu opiewają na kwotę 74 000 000,00 zł. Wszystkie Gminy 

złożyły wnioski z podziałem kosztów 50/50. Według Rady Powiatu oraz Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych p. Andrzeja Solonka w przypadku pozyskania dodatkowych środków, 

należałoby wykonać remont ulicy Okuniewskiej w Halinowie – wraz z odwodnieniem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przypomniał, że  

w najbliższym czasie zostanie odebrana ulica Warszawska w Długiej Szlacheckiej, w związku  

z czym w odniesieniu do przedwyborczych obietnic, prosi o zabezpieczenie skrzyżowania ulicy 

Warszawskiej z ulicą Wyszyńskiego poprzez oznakowanie, wymalowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przekazał 

przewodniczenie obradom sesji Rady Miejskiej w Halinowie Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Halinowie p. Dawidowi Wojdzie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w nawiązaniu do wypowiedzi 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu p. Ireneusza Piaseckiego, uściślił, że wspomniane 

wcześniej wnioski powinny być rozdzielone, jako wnioski, które zostaną zrealizowane ze 

środków Powiatu Mińskiego oraz takie, które częściowo (w 50%) będą współfinansowane przez 

Gminy. Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował, że Gmina Halinów złożyła wnioski  

w terminie, tzn. do 15 sierpnia 2015 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki powiedział, że wnioski 

zostały złożone, co nie oznacza, że wszystkie będą zrealizowane. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego p. Piotr Wieczorek w odpowiedzi na wypowiedź Burmistrza 

Halinowa p. Adama Ciszkowskiego poinformował, że termin składania wniosków obowiązywał 

nie do 15 sierpnia, lecz do 31 sierpnia br. Następnie Radny powiedział, że ostatnia sesja Rady 

Powiatu rozpoczęła się bardzo miłym akcentem, bowiem Przewodniczący Rady Powiatu  

p. Daniel Milewski uzyskał mandat poselski, z którego to mandatu skorzysta. W najbliższym 

czasie zostanie wybrany nowy Przewodniczący Rady Powiatu.  W odniesieniu do ostatniej sesji 

Rady Powiatu, Radny poinformował, że została przyjęta uchwała w sprawie obowiązujących  

w 2016 roku wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – dla przykładu 

usunięcie roweru lub motoroweru to koszt 111,00 zł, zaś przechowywanie pojazdu to kwota 

19,00 zł za dobę. Ponadto radny poinformował o 6 bezpłatnych punktach obsługi prawnej dla 

mieszkańców Gmin Powiatu. Prawdopodobnie Gmina Halinów będzie połączona z Gminą Dębe 

Wielkie lub Gminą Stanisławów. Punkt obsługi prawnej będzie dostępny dla osób poniżej  

26 roku życia oraz dla osób starszych – powyżej 60 roku życia. Radny Rady Powiatu zapytał, 

kto wyszedł z inicjatywą połączenia Gminy ze Stanisławowem? 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w imieniu Burmistrza Halinowa poinformował, że 

Gmina Halinów nie będzie dzieliła punktu obsługi prawnej z żadną inną Gminą. Następnie 

poinformował, że punkt ten będzie czynny we wtorki, środy i czwartki w godz. 16:00 – 20:00. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poprosił o nieemocjonowanie się w kwestii grup 

wiekowych, dla których dostępne będą punkty obsługi prawnej, gdyż Gmina realizuje ustawę,  

a wszelkie pytania powinny być kierowane nie do tego, który wykonuje, lecz do tego, który 

tworzy prawo. Gmina mogła, lecz nie musiała przystąpić do brania udziału w projekcie.  
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To ustawodawca nakłada na starostwo obowiązek utworzenia takich punktów, a Gmina 

Halinów, jako jedna z największych gmin w Powiecie Mińskim, chętnie do tego projektu 

przystąpiła.  

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o 14 złożonych do Powiatu Mińskiego 

wnioskach oraz zadeklarował, że wraz z radnymi będzie starał się, by jak najwięcej wniosków 

zostało ujętych w przyszłorocznym budżecie. Następnie Sekretarz Halinowa poinformował,  

że na ostatniej sesji Rady Powiatu została przedstawiona informacja przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych p. Andrzeja Solonka dotycząca stanu dróg powiatowych. Na chwilę obecną 

Zarząd Dróg Powiatowych zatrudnia 24 osoby; posiada dwie bazy – jedną w Mińsku 

Mazowieckim, przy ul. Warszawskiej oraz drugą w Stanisławowie (Służba Drogowo-Mostowa); 

liczba kilometrów, jakimi zarządza ZDP: 492 km, w tym drogi twarde – 443 km oraz drogi 

gruntowe – ponad 48 km, wśród dróg zamiejskich jest 468 km oraz dróg miejskich 24 km. 

Powiat przystępuje do poprawy bezpieczeństwa na drogach poprzez budowy chodników, 

oznakowania drogowe (ponad 300 nowych znaków), współpracę z policją. Ponadto w kwestii 

obiektów mostowych, Sekretarz Halinowa poinformował o potrzebie modernizacji (15) oraz 

remontów (8) mostów. Kolejnym przedmiotem informacji była statystyczna liczba wypadków 

(od 2000 r. do 31 sierpnia 2015 r.) W Powiecie Mińskim najwięcej wypadków było w 2007 

roku – 117, w roku 2008 – 88, 2009 – 69, 2010 – 65, 2011 – 54, 2012 – 39, 2013 – 45,  

2014 – 33, do końca sierpnia br. – 23 (w tym jeden wypadek śmiertelny). Wypadki na drodze: 

Halinów-Okuniew, Brzeziny-Nowy Konik-Długa Kościelna. Następnie Sekretarz Halinowa 

poinformował, że przetarg na odśnieżanie dróg wygrała firma SKR z Halinowa. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Sekretarz Halinowa odniósł się do dwóch punktów 

znajdujących się na terenie Gminy Halinów, które wymagają niezbędnej modernizacji. 

Pierwszym z nich jest odcinek przy szkole w Halinowie (przy ulicy Okuniewskiej), drugim zaś 

– odcinek między budynkiem OSP, a Kościołem Mariawickim w Długiej Kościelnej. Fragmenty 

tych dróg i chodników wymagają odwodnienia i modernizacji. Działania zaradcze, które zostały 

do tej pory wykonane nie przyniosły oczekiwanego rezultatu.     

Radny p. Dawid Wojda zapytał, czy istnieje możliwość modernizacji odcinka chodnika 

pomiędzy ulicą 3-Maja, a kościołem przy ulicy Okuniewskiej w Halinowie?  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w imieniu Gminy odpowiedział, że jest to zadanie, 

które wykonuje się w ramach bieżącego utrzymania dróg. Istnieje plan modernizacji tego 

chodnika, jednakże nie wiadomo, kiedy będzie on zrealizowany. 

Radny p. Jan Stankiewicz zapytał, czy wśród złożonych przez Gminę wniosków do budżetu 

Powiatu znalazł się wniosek na budowę drogi między Chobotem i Michałowem, przebiegającej 

przez Kąty Goździejewskie? 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek powiedział, że wniosek ten znalazł się we wnioskach 

składanych do Powiatu. Rozmowy w tej sprawie trwają w Powiecie już jakiś czas. Szansa 

wykonania tego zadania w przyszłym roku jest niewielka, ponieważ jest też dużo innych 

inwestycji do zrealizowania, jednakże radni powiatowi będą nad tym pracowali i czuwali, by  

w przyszłości zadanie to zostało wykonane.  

Radna p. Edyta Woźniakowska zapytała, czy w ramach bieżącego utrzymania dróg, można 

byłoby poprawić odcinek chodnika znajdującego się przy ulicy Głównej oraz przy szkole  

w Cisiu? Ponadto radna, jako Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, poprosiła również o zapoznanie się z wnioskami, które 

zostały przez Gminę Halinów złożone do Powiatu. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek odpowiedział, że jest możliwość poprawy, 

modernizacji już istniejących chodników w ramach bieżącego utrzymania dróg, natomiast  

w kwestii nowych chodników jest to już nowa inwestycja, którą trzeba uwzględnić, jako zadanie 

inwestycyjne. 
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Radny p. Jan Papis zapytał Radnego Rady Powiatu p. Piotra Wieczorka, dlaczego ani on, ani 

sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka nie zostali powiadomieni  

o spotkaniu w sprawie wykoszenia rowu melioracyjnego w Wielgolesie? 

Radny Rady Powiatu p. Piotr Wieczorek poinformował, że do zorganizowania spotkania 

zobowiązał się Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki, który miał powiadomić 

wszystkich zainteresowanych. Radny Rady Powiatu powiedział, że on sam o spotkaniu nie 

został poinformowany, więc tym bardziej nie chciałby się wypowiadać w imieniu 

Wiceprzewodniczącego. Ponadto Radny poinformował, że warunki, które zostały ustalone na 

omawianym spotkaniu są dla Gminy Halinów korzystne. 

Radny p. Jan Papis poprosił, by warunki te zostały przedstawione oficjalnie do wglądu dla 

mieszkańców Wielgolasu Duchnowskiego. 

Radny Rady Powiatu p. Piotr Wieczorek w odpowiedzi na prośbę radnej p. Edyty 

Woźniakowskiej, powiedział, że chętnie wyśle Przewodniczącej Komisji Inwestycji drogą 

mailową wnioski, które wpłynęły do budżetu Powiatu. 

Sołtys Mrowisk p. Stanisław Dobosiewicz zapytał, co z drogą oraz chodnikiem od mostu  

w Długiej Kościelnej do Mrowisk? Czy, i kiedy zostanie zrealizowana ta inwestycja? Zdaniem 

sołtysa oraz mieszkańców jest to jedna z najważniejszych inwestycji przewidzianych na 

najbliższy czas. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że jest to w obecnej 

chwili jedna z priorytetowych inwestycji oraz, że Gmina Halinów złożyła do Powiatu wniosek  

o współrealizację tego zadania. W bieżącym roku dokonywana jest dokumentacja projektowa tej 

inwestycji. W przyszłym roku Gmina wraz z Powiatem chce zrealizować to zadanie w podziale 

partycypacji kosztów 50/50 (I etap). 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz zapytała, co z udrożnieniem 50 m rowu przy drodze 

powiatowej w Krzewinie?  

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że sprawa ciągnie się już od 2011 

roku, a jest to jedynie kwestia kilku godzin pracy. Następnie Zastępca Burmistrza powiedział, iż 

ma nadzieję, że zadanie to zostanie dokończone jeszcze w tym roku. 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski poprosił, by zebrać nadmiar ziemi z poboczy w Cisiu, 

ponieważ brak chodnika powoduje, że na drodze, którą dzieci idą do szkoły tworzą się 

niepotrzebne kałuże. Ponadto sołtys zapytał, czy istnieje koncepcja dotycząca drogi od Desna  

w stronę Cisia? 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina nieodpłatnie przejęła 

drogę w Deśnie, którą można byłoby wykorzystać na przedłużenie drogi, by mieszkańcy mogli  

z niej korzystać. Jeżeli powstanie plan, to droga zostanie wydzielona aż do rowu 

melioracyjnego. Powstanie wtedy możliwość poruszania się wzdłuż rowu. Z drugiej strony 

Gmina nie zainwestuje 300 000,00 zł na udrożnienie drogi, która jest zlokalizowana w lesie.  

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. Następnie Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1750  

Obrady wznowiono o godz. 1800  
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2015-2023  

– Druk Nr 102 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 103 

Projekty uchwał od punktu nr 12 do nr 13 omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Radny p. Andrzej Piekuciński zapytał, dlaczego dofinansowanie, które otrzymała Gmina 

Halinów na kwotę 200 000,00 zł nie trafiło do budżetu? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że środki te nie trafiły do 

budżetu ze względu na wnioski szkół, które wpłynęły do Urzędu o rozszerzenie tegorocznego 

budżetu. W momencie pozytywnego rozpatrzenia danego wniosku, pieniądze te zostaną 

przekazane na rzecz szkół.  

Radny p. Mirosław Szmurło zapytał, czego dotyczą złożone wnioski? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz odpowiedział, że wnioski dotyczą przede 

wszystkim wynagrodzeń oraz pochodnych.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi Zastępcy Burmistrza 

p. Adama Sekmistrza na temat dofinansowania dodał, że środki te były negocjowane już  

w momencie rozpoczęcia budowy gimnazjum i były przeznaczone na jego wyposażenie. Gmina 

nie wiedziała, czy dostanie dofinansowanie, więc wyposażyła gimnazjum, w związku z czym, 

otrzymane środki są formą refundacji części kosztów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina w ciągu roku 

zapłaciła do Ministerstwa Finansów kwotę 350 000,00 zł, jako zwrot subwencji z powodu 

błędnych wyliczeń szkół.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2015-2023 – Druk Nr 102 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński oraz p. Krzysztof Mościcki. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2015 rok – Druk Nr 103 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński oraz p. Krzysztof Mościcki. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Stanisława Kostki  

w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorsko–

restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie  

– Druk Nr 104 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Głos zabrała Sołtys Zagórza p. Elwira Wielądek, która potwierdziła wypowiedź p. Ireneusza 

Piaseckiego i poprosiła o pozytywne zaopiniowanie wniosku. Jako parafianka Kościoła  

w Okuniewie zapewniła, że od 8 lat prowadzone są zbiórki pieniężne na terenie parafii na rzecz 

remontu kościoła. Praca, którą ksiądz proboszcz wykonuje, by parafianie opłacali składki jest 

bardzo duża.  

Radny p. Adam Rudnicki powiedział, że Gmina inwestuje w wiele dóbr – kulturę, oświatę, 

zabytki. Nasze społeczeństwo jest społeczeństwem katolickim. Remont kościoła to inwestycja 

przyszłościowa, która będzie służyła również naszym potomkom. Zdaniem radnego wniosek 

powinien zostać rozpatrzony pozytywnie.  

Radny p. Andrzej Piekuciński zauważył, że wniosek ten powinien być rozpatrzony, jako 

wniosek do budżetu.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poprosił o podjęcie uchwały w formie 

przedstawionej przez Burmistrza.  

Radny p. Jan Papis poinformował, że przy udzielaniu tej dotacji powinien być wkład własny 

parafii, a w związku ze zbiórkami prowadzonymi na rzecz remontu kościoła, wyraża on swój 

przychylny stosunek. Gmina, jako samorząd dostała wiele dotacji. Nadszedł moment, w którym 

to Gmina może udzielić dotacji, a zatem powinna to zrobić. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac 

konserwatorsko–restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie  

– Druk Nr 104. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 1,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński, p. Anna Ludwiniak oraz p. Krzysztof Mościcki. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wprowadzenia 

na terenie Gminy Halinów opłaty targowej, określenia wysokości tej 

opłaty oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa – Druk Nr 105 

Projekt uchwały omówili: Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz oraz 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis zapytał, czy jest opracowany regulamin targowiska?  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że regulamin targowiska 

jest, aczkolwiek miejsce, w którym znajduje się targowisko, nie do końca powinno być 

targowiskiem, ponieważ z racji jego przeniesienia w 2008/2009 roku, obowiązujący plan 

zagospodarowania przestrzennego nie zakłada tego typu działalności. Ponadto Zastępca 

Burmistrza poinformował, że Gmina chciałaby, żeby ten teren pasował do centrum Halinowa. 

Jest plan, by na terenie targowiska stworzyć sanitariat.  

Radny p. Jan Papis poinformował, że w sąsiednich miejscowościach, np. w Sulejówku oraz  

w Mińsku Mazowieckim targowiska zostały zmodernizowane. Zdaniem radnego w Gminie jest 

potrzebne targowisko.   

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz odpowiedział, że Gmina nie kwestionuje 

istoty targowiska, bowiem wielu ludzi z niego korzysta, lecz chce unormować pewne kwestie 

formalne, by spełniało ono standardy bhp.  

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie wprowadzenia na terenie 

Gminy Halinów opłaty targowej, określenia wysokości tej opłaty oraz zarządzenia jej poboru  

w drodze inkasa – Druk Nr 105 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński, p. Bogdan Janczarek oraz p. Krzysztof 

Mościcki. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

skargi do rozpatrzenia według właściwości – Druk Nr 106 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Adam Rudnicki poinformował, że Komisja Rewizyjna zakwalifikowała pismo, jako 

skargę na pracownika Urzędu, a nie na Burmistrza Halinowa, w związku z czym przekazała 

skargę Burmistrzowi Halinowa jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do rozpatrzenia według 

właściwości – Druk Nr 106 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński oraz p. Krzysztof Mościcki. 
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17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Miasta Sulejówek – Druk Nr 107 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Sulejówek 

– Druk Nr 107 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński, p. Przemysław Mirosz, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Krzysztof Mościcki, p. Andrzej Piekuciński. 

 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę  

w sprawie: uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2014-2018 – Druk Nr 108 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie: uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2014-2018 – Druk Nr 108 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński, p. Przemysław Mirosz, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Krzysztof Mościcki, p. Andrzej Piekuciński. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 września 2015 roku  

Radny p. Jan Stankiewicz w ramach wyjaśnienia oraz uzupełnienia swojej wypowiedzi z sesji, 

która odbyła się dnia 29 września br., poinformował, że stan wodociągu w Michałowie jest 

dobry, a informacja, którą ówcześnie podał była błędna. Zastrzeżenia mogą budzić jedynie 

przyłącza, które zlokalizowane są pod jezdnią, zarówno po lewej, jak i po prawej stronie. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 września 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  
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Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pietrusiński, p. Przemysław Mirosz, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Krzysztof Mościcki, p. Andrzej Piekuciński. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było głosów w dyskusji. 

21. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 29 października 2015 r. o godz. 1907 zamknął obrady XII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Klaudia Szulim 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 października 2015 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 października 2015 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 października 2015 roku. 

 

 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 


